



PERSONAL INFORMATION

First Name: _____

Last Name: _____

Date of Birth: _____

Education: _____

Nationality: _____

Years in UAE (for expats only): _____

Age: _____

Occupation: _____

ADDRESS

Emirate: _____

City: _____

Address: _____

Email: _____

Phone/mobile: _____

Social Media account: _____

If you wish to credit a mentor, sponsor or someone who contributed to the design or construction of your piece, please provide the person's or company's name below:

DESIGN DETAILS

CATEGORY	DESIGN TITLE
People of Determination <i>Criteria</i>	
Modern Design	
Everyday Jewellery	

TERMS AND CONDITIONS

FOR PEOPLE OF DETERMINATION ONLY

- Using Qelada stone size 0.9cm or 9mm or without stone
- Each participants can submit unlimited designs
- Age 18 and above
- POD card issued by MOCD
- UAE Nationals and Residents
- Emirates ID number

STORY AND INSPIRATION OF THE DESIGN:	IMAGE OF THE DESIGN INSPIRATION:

SKETCH / DRAWING:

Please indicate material and size details.

Please complete the form and send it to Ebdaa.award@arjmst.com on September 15, 2026

I, the undersigned, declare that I am aware of the Terms and Conditions of the EBDAA AWARD, that I possess a copy thereof, and that I accept, without reservation, all its clauses. I, the undersigned, renounce any legal recourse against the managing company of the premises in which the trade show takes place, against the organizer or any other participant and against any party acting for the previously cited persons.

PARTICIPANTS TERMS AND CONDITIONS

Do you have a portfolio full of Jewellery sketches? The UAE's leading Jewellery artist, Azza Al Qubaisi will be running the EBDAA Award in 2026 to discover the latest talent that may set the industry alight.

JURY

RX Global is not part of the jury and has no influence whatsoever on them, hence RX Global accepts no liability and responsibility on the outcome/result of the competition. The jury reserves the right to vary the number of finalists and/or withhold granting of any prizes if the quality level of entries so demands. The decision of the jury will be final.

JURY

RX Global shall not own the design and shall not bear the responsibilities that come along with the ownership of the design. The copyright of all designs will remain the property of the Participant who should take proper measures to protect their own copyright. The Participant warrants that his/her designs are original and not copied. RX Global accepts no responsibility in this regard. The Participant grants RX Global unlimited right of use for promotional purposes to utilize, and make mention in all the communication tools of the Jewellery & Watch Show (event website, show's official catalogue, invitations, promotional video, newsletters, etc.) and all tools used to promote the event their designs, sketches and jewellery pieces.

REWARDS

1. **RX Global** bears no liability on the outcome of the rewards/opportunities provided by our partners.
2. **RX Global** offers the opportunity to the finalists of EBDAA to showcase their winning designs and selected pieces of their own collection at a prominent location during the Jewellery & Watch Show 2027. Subject to EXHIBITORS TERMS & CONDITIONS which is attached to this agreement.
3. **RX Global** promote the winners and entrants and give the winners the opportunity to showcase their jewellery designs in the Jewellery & Watch Show 2027 edition.
4. **RX Global** bears no liability on the outcome of the rewards provided by the jewelers at their own discretion abiding to their terms & conditions
 - Production date is after the event (to be agreed between the jeweler and the winner)
 - Selling terms to be agreed between the jeweler and the winner
 - RX Global will have no liabilities towards the details of agreement between the jeweler and the winner
5. 1st Prize holder from each category will have an opportunity to attend "Digital Jewelry Designer" Course offered by International Gemological Institute (IGI).

RULES AND REGULATIONS

RX Global reserves the right to make any changes, amend, alter, or add additional rules and regulations as we see fit without prior notification to the participants. RX Global reserves the rights to disqualify Participants with entries that do not abide by the stated Terms and Conditions.



Courtesy of the designer: Sheika Alserkal

المعلومات الشخصية

الاسم الأول: _____ اسم العائلة: _____
تاريخ الميلاد: _____ التعليم: _____
الجنسية: _____ (عدد سنوات التواجد في الإمارات) للوافدين فقط: _____
العمر: _____ المهنة: _____

العنوان

الإمارة: _____ المدينة: _____
العنوان: _____ البريد الإلكتروني: _____
الهاتف/الجوال: _____
حساب وسائل التواصل الاجتماعي: _____

إذا كنت ترغب في الإشارة إلى مرشد أو راعٍ أو شخص ساهم في تطوير تصميمك، فيرجى ذكر اسم الشخص أو الشركة أدناه

تفاصيل التصميم

الفئة	عنوان التصميم
أصحاب الهمم	
المعايير	
تصميم عصري	
مجوهرات للاستخدام اليومي	

الشروط والأحكام

خصصة للأشخاص من أصحاب الهمم

- باستخدام حجر القلادة مقاس 0.9 سم أو 9 ملم مع أو بدون حجر
- يمكن للمشاركين تقديم عدد غير محدود من التصميم
- يجب أن يكون عمر المشارك 18 عاماً أو أكثر
- بطاقة أصحاب الهمم الصادرة عن وزارة تنمية المجتمع
- مواطنو دولة الإمارات العربية المتحدة والمقيمون فيها
- رقم الهوية الإماراتية

صورة مصدر إلهام التصميم	قصة التصميم ومصدر إلهامه

يُرجى تعبئة النموذج وإرساله إلى Ebdaa.award@arjmst.com في موعد أقصاه 15 سبتمبر 2026

أنا الموقع أدناه، أقر بأنني على علم بشروط وأحكام "جائزة إبداع" وأنتني أمتلك نسخة منها، وأوافق دون أي تحفظ على جميع بنودها أنا الموقع أدناه، أتنازل عن أي إجراء قانوني ضد الشركة التي تدير المكان الذي يُقام فيه المعرض التجاري، وضد الجهة المنظمة أو أي مشارك آخر، وضد أي طرف يعمل نيابة عن الأشخاص المذكورين أعلاه.

شروط وأحكام المشاركين

هل لديك مجموعة من الرسومات الإبداعية لتصاميم المجوهرات؟
الفنانة الإماراتية المبدعة في تصميم المجوهرات، عزة القبيسي، تتولى تنظيم جائزة "إبداع" لعام 2026 لاكتشاف الجيل الجديد من المواهب الواعدة

لجنة التحكيم

RX Global ليست جزءاً من لجنة التحكيم وليس لها أي تأثير عليها من أي نوع، وبالتالي لا تتحمل **RX Global** أي التزام أو مسؤولية عن نتيجة المسابقة. تحتفظ لجنة التحكيم بالحق في تغيير عدد المتأهلين للتصفيات النهائية و/أو الامتناع عن منح أي جوائز إذا كان مستوى جودة المشاركات يتطلب ذلك. سيكون قرار لجنة التحكيم نهائياً.

لجنة التحكيم

لن تمتلك **RX Global** التصميم ولن تتحمل المسؤوليات التي تأتي مع ملكية التصميم. ستظل حقوق الطبع والنشر لجميع التصميمات ملكاً للمشارك الذي يجب أن يتخذ التدابير المناسبة لحماية حقوق النشر الخاصة به. يضمن المشارك أن تصميماته أصلية وليست منسوخة. لا تتحمل **RX Global** أي مسؤولية في هذا الصدد. يمنح المشارك **RX Global** حقاً غير محدود في الاستخدام للأغراض الترويجية للاستفادة من تصاميمه ومخططاته وقطع مجوهراته والإشارة إليها في جميع أدوات الاتصال الخاصة بعرض المجوهرات والساعات (موقع الويب الخاص بالحدث، والكتالوج الرسمي للمعرض، والدعوات، والفيديو الترويجي، والنشرات الإخبارية، وما إلى ذلك) وجميع الأدوات التي تستخدم للترويج للحدث.

الجوائز

1. لا تتحمل **RX Global** أي مسؤولية عن نتيجة المكافآت/الفرص التي يقدمها شركاؤها.
2. تقدم **RX Global** الفرصة للمتسابقين المتأهلين للتصفيات النهائية في مسابقة إبداع لعرض تصاميمهم الفائزة والقطع المختارة من مجموعتهم الخاصة في مكان بارز خلال معرض المجوهرات والساعات 2027. يخضع ذلك لشروط وأحكام العارضين المرفقة بهذه الاتفاقية.
3. تقوم **RX Global** بالترويج للفائزين والمشاركين ومنح الفائزين الفرصة لعرض تصاميمهم من المجوهرات في إصدار معرض المجوهرات والساعات 2027.
4. لا تتحمل **RX Global** أي مسؤولية عن نتيجة المكافآت التي يقدمها صانعي الجواهر وفقاً لتقديرهم الخاص مع الالتزام بالشروط والأحكام الخاصة بهم
 - يكون تاريخ الإنتاج بعد الحدث (يتم الاتفاق عليه بين صانعي الجواهر والفائز)
 - يتم الاتفاق على شروط البيع بين الصانع والفائز
 - لن تتحمل **RX Global** أي التزامات تجاه تفاصيل الاتفاقية بين الصانع والفائز
5. سيحصل الفائز بالجائزة الأولى من كل فئة على فرصة حضور دورة "مصمم المجوهرات الرقمي" التي يقدمها المعهد الدولي لعلوم الأحجار الكريمة (IGI).

القواعد واللوائح

تحتفظ شركة **RX Global** بالحق في إجراء أي تغييرات أو تعديلات أو إضافات على القواعد واللوائح حسب ما تراه مناسباً، دون الحاجة لإبلاغ المشاركين مسبقاً. تحتفظ شركة **RX Global** بالحق في استبعاد المشاركين الذين لا يلتزمون بالشروط والأحكام المذكورة.



بإذن من المصممة شيخة السركال